

MOSSBERG 590 SHOTGUN MAGAZINE TUBE EXTENSION - VANG COMP SYSTEMS MOSSBERG 590 MAGAZINE TUBE EXTENSION, 1 RD

Increased Round Capacity for Mossberg Shotguns

Short, screw-on magazine extensions add one or two additional rounds to tactical and sporting shotguns without increasing overall gun length. Replaces factory magazine cap with no permanent modifications. Machined from solid steel bar stock for a much stronger system to resist dents. Included sling loop can be installed for left- or right-handed shooters. Includes a smooth feeding stainless steel follower for enhanced reliability. Available for Mossberg 590A1 shotguns. Note: Will not work with Mossberg 590 Shockwave firearms.



Attributes

- Name: VANG COMP SYSTEMS MOSSBERG 590 MAGAZINE TUBE EXTENSION, 1 RD
- Manufacturer: VANG COMP SYSTEMS
- Product no.: 100003058
- Mfr. No.: NONE
- Capacity: 1-Round
- Gauge: 12 Gauge
- Make: Mossberg
- Model: 590
- Delivery weight: 0.227kg

Item details

Made in USA

US export classification: 0A502

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: MOSSBERG 590 Shotgun Magazinrohrverlängerung Sicherheitsanweisungen
- English: MOSSBERG 590 Shotgun Magazine Tube Extension Safety Instructions

MOSSBERG 590 Shotgun Magazinrohrverlängerung Sicherheitsanweisungen

Einführung

Danke, dass du dich für die MOSSBERG 590 Shotgun Magazinrohrverlängerung von VANG COMP SYSTEMS entschieden hast. Dieses Handbuch bietet wichtige Sicherheitsanweisungen und Richtlinien, um die sichere und effektive Nutzung deines Produkts zu gewährleisten. Bitte lies dieses Handbuch gründlich, bevor du mit der Installation und Nutzung beginnst.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Behandle deine Schrotflinte und ihre Zubehörteile immer so, als wären sie geladen.
- Halte deine Feuerwaffe jederzeit in eine sichere Richtung.
- Bewahre die Schrotflinte und ihr Zubehör an einem sicheren Ort auf, außerhalb der Reichweite von Kindern und unbefugten Benutzern.
- Überprüfe regelmäßig deine Schrotflinte und das Zubehör auf Anzeichen von Abnutzung oder Beschädigung.
- Stelle sicher, dass du mit den lokalen Gesetzen und Vorschriften bezüglich der Nutzung von Feuerwaffen und Zubehör vertraut bist und diese einhältst.
- Bei Fehlfunktionen oder ungewöhnlichem Verhalten während der Nutzung, stelle die Verwendung des Produkts sofort ein und konsultiere einen qualifizierten Büchsenmacher.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung

- Diese Magazinrohrverlängerung ist nur für die Verwendung mit Mossberg 590A1 Schrotflinten konzipiert.
- Versuche nicht, diese Verlängerung mit Mossberg 590 Shockwave Feuerwaffen zu verwenden.
- Stelle sicher, dass die Schrotflinte entladen ist, bevor du die Magazinrohrverlängerung installierst oder entfernst.
- Befolge alle Herstelleranweisungen bei der Installation der Magazinverlängerung, um eine unsachgemäße Installation zu vermeiden.
- Vermeide es, beim Installieren oder Entfernen der Magazinverlängerung übermäßige Kraft anzuwenden, um Beschädigungen zu vermeiden.
- Verwende nur 12 Gauge Munition mit dieser Magazinverlängerung.

Anweisungen zur Installation und Nutzung

1. Vorbereitung

- Stelle sicher, dass deine Schrotflinte vollständig entladen ist.
- Sammle alle notwendigen Werkzeuge für die Installation, einschließlich eines Schraubendrehers.

2. Installation

- Entferne die Werkmagazinkappe, indem du sie gegen den Uhrzeigersinn abschraubst.
- Befestige die Magazinrohrverlängerung, indem du sie auf das Magazinrohr schrabst, bis sie sicher sitzt.
- Installiere den mitgelieferten Follower aus rostfreiem Stahl in die Magazinrohrverlängerung.
- Wenn gewünscht, installiere die mitgelieferte Schlaufe für Links oder Rechtshänder.

3. Nutzung

- Lade die Schrotflinte mit der entsprechenden 12 Gauge Munition durch die Magazinrohrverlängerung.
- Stelle sicher, dass der Follower korrekt sitzt, um ein reibungsloses Zuführen der Munition zu gewährleisten.
- Überprüfe immer die Magazinkapazität, bevor du schießt, um einen sicheren Betrieb zu gewährleisten.

4. Nach der Nutzung

- Reinige und inspiziere die Magazinrohrverlängerung und die Schrotflinte nach der Nutzung, um die Leistung zu erhalten.
- Bewahre die Schrotflinte und die Magazinverlängerung an einem sicheren Ort auf.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorge die Magazinrohrverlängerung gemäß den lokalen Vorschriften für die Metallrecycling.
- Entsorge keine Teile des Produkts im regulären Haushaltsmüll.
- Stelle sicher, dass alle Komponenten, einschließlich der Magazinfeder und des Followers, sicher entsorgt werden.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Anfragen oder Bedenken bezüglich der MOSSBERG 590 Shotgun Magazinrohrverlängerung wende dich bitte an den Hersteller oder deinen lokalen Händler, um Unterstützung zu erhalten.

Indem du diese Sicherheitsanweisungen und Richtlinien befolgst, kannst du ein sicheres und angenehmes Erlebnis mit deiner MOSSBERG 590 Shotgun Magazinrohrverlängerung gewährleisten. Danke, dass du Sicherheit in deinen Umgang mit Feuerwaffen priorisierst.

MOSSBERG 590 Shotgun Magazine Tube Extension Safety Instructions

Introduction

Thank you for choosing the MOSSBERG 590 Shotgun Magazine Tube Extension from VANG COMP SYSTEMS. This guide provides essential safety instructions and guidelines to ensure the safe and effective use of your product. Please read this manual thoroughly before installation and use.

General Safety Guidelines

- Always treat your shotgun and its accessories as if they are loaded.
- Keep your firearm pointed in a safe direction at all times.
- Store the shotgun and its accessories in a secure location, out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect your shotgun and accessories for any signs of wear or damage.
- Ensure you are familiar with and adhere to local laws and regulations regarding firearm use and accessories.
- In case of any malfunction or unusual behavior during use, stop using the product immediately and consult a qualified gunsmith.

Specific Safety Precautions for Use

- This magazine tube extension is designed for use with the Mossberg 590A1 shotguns only.
- Do not attempt to use this extension with the Mossberg 590 Shockwave firearms.
- Ensure that the shotgun is unloaded before installing or removing the magazine tube extension.
- Follow all manufacturer instructions when installing the magazine extension to prevent improper installation.
- Avoid using excessive force when installing or removing the magazine extension to prevent damage.
- Use only 12 gauge ammunition with this magazine extension.

Instructions for Installation and Usage

1. Preparation

- Ensure your shotgun is completely unloaded.
- Gather all necessary tools for installation, including a screwdriver.

2. Installation

- Remove the factory magazine cap by unscrewing it counterclockwise.
- Attach the magazine tube extension by screwing it onto the magazine tube until it is secure.
- Install the included stainless steel follower into the magazine tube extension.
- If desired, install the included sling loop for left or righthanded use.

3. Usage

- Load the shotgun with the appropriate 12 gauge ammunition through the magazine tube extension.
- Ensure the follower is properly seated to allow for smooth feeding of ammunition.
- Always check the magazine capacity before firing to ensure safe operation.

4. PostUsage

- After use, clean and inspect the magazine tube extension and shotgun to maintain performance.
- Store the shotgun and magazine extension in a secure location.

Disposal Instructions

- Dispose of the magazine tube extension according to local regulations for metal recycling.
- Do not dispose of any part of the product in regular household waste.
- Ensure that all components, including the magazine spring and follower, are disposed of safely.

Contact Information for Further Support

For any inquiries or concerns regarding the MOSSBERG 590 Shotgun Magazine Tube Extension, please reach out to the manufacturer or your local dealer for assistance.

By following these safety instructions and guidelines, you can ensure a safe and enjoyable experience with your MOSSBERG 590 Shotgun Magazine Tube Extension. Thank you for prioritizing safety in your firearm handling practices.